

إخلاء المسؤولية Disclaimer

الرياض المالية شركة مساهمة مغلقة. رأس المال المدفوع 500 مليون ريال سعودي- تعمل بموجب ترخيص من هيئة السوق المالية برقم (07070-37) وسجل تجاري رقم 1010239234. الإدارة العامة: 2414 حي الشهداء , الوحدة رقم 69 . الرياض 13241-7279، المملكة العربية السعودية. الهاتف: 920012299. تم جمع المعلومات الواردة في هذا التقرير بحسن نية من مصادر عامة مختلفة يعتقد بأنها موثوق بها. في حين اتخذت كل العناية المعقولة لضمان أن الوقائع الواردة في هذا التقرير هي دقيقة وأن التوقعات والآراء والتنبؤات الواردة في هذه الوثيقة هي عادلة ومعقولة، ومع ذلك فإن الرياض المالية لا تضمن دقة البيانات والمعلومات المقدمة، وعلى وجه الخصوص، الرياض المالية لا تتعهد أن المعلومات الواردة في هذا التقرير هي كاملة أو خالية من أي خطأ. هذا التقرير ليس، وليس المقصود به أن يفسر على أنه، عرض للبيع أو تقديم عرض لشراء أية أوراق مالية. وبناءً عليه، فإنه يجب عدم الاعتماد على دقة، و/أو عدالة، و/أو اكتمال المعلومات التي يحتوي عليها هذا التقرير. الرياض المالية تخلي مسؤوليتها ولا تقبل أي التزام عن أي خسارة ناجمة عن أي استخدام لهذا التقرير أو محتوياته، ولن تكون الرياض المالية مسؤولة ولن يكون أي من منسوبي الرياض المالية من مدراء، ومسؤولين، وموظفين مسؤولين في أي حال من الأحوال عن محتويات هذا التقرير. الرياض المالية أو موظفيها أو أحد أو أكثر من الشركات التابعة أو عملائها قد يكون لهم استثمارات في الأوراق المالية أو الأصول الأخرى المشار إليها في هذا التقرير. الآراء والتنبؤات والتوقعات الواردة في هذا التقرير تمثل الآراء الحالية لشركة الرياض المالية كما في تاريخ هذا التقرير فقط وبالتالي فهي عرضة للتغيير دون إشعار. ليس هنالك أي ضمان بأن النتائج أو الأحداث المستقبلية سوف تكون متسقة مع أية آراء أو تنبؤات أو توقعات واردة في هذا التقرير، وما ورد في التقرير يمثل نتيجة محتملة فقط. كما أن هذه الآراء، والتنبؤات والتوقعات تخضع لبعض المخاطر وعدم التأكد والافتراضات التي لم يتم التحقق منها والنتائج أو الأحداث الفعلية في المستقبل قد تختلف بشكل كلي. القيمة لأي، أو الدخل من أي، من الاستثمارات المشار إليها في هذا التقرير قد تتقلب و/أو تتأثر بالتغيرات. الأداء السابق ليس بالضرورة مؤشراً للأداء المستقبلي. وفقاً لذلك، يمكن للمستثمرين أن يحصلوا على ناتج أقل من المبلغ المستثمر في الأصل. هذا التقرير يقدم معلومات ذات طابع عام ولا يعتبر ظروف، وأهداف، ومستوى المخاطرة لأي مستثمر معين. ولذلك، فإنه لا يقصد بهذا التقرير تقديم مشورة في مجال الاستثمار ولا يأخذ بعين الاعتبار الوضع المالي الخاص و/أو الأهداف الاستثمارية الخاصة و/أو الاحتياجات الخاصة بالقارئ. قبل اتخاذ أي قرار بخصوص الاستثمار يجب على القارئ الحصول على المشورة المستقلة من ذوي الخبرة في المجالات المالية والقانونية و/أو أي مستشارين آخرين حسب الضرورة نظراً لأن الاستثمار في هذا النوع من الأوراق المالية قد لا يكون ملائماً لجميع الأشخاص. لا يحق نسخ أو توزيع هذا التقرير البحثي، كلياً أو جزئياً، وجميع المعلومات والآراء والتنبؤات والتوقعات الواردة فيه محمية بموجب القواعد ولوائح حقوق الطبع والنشر.

Riyad Capital is a Saudi Closed Joint Stock Company with Paid up capital of SR 500 million, licensed by the Saudi Arabian Capital Market Authority NO.07070-37. Commercial Registration No: 1010239234. Head Office: Granada Business Park 2414 Al-Shohda Dist. – Unit No 69, Riyadh 13241 - 7279 Saudi Arabia. Ph: 920012299. The information in this report was compiled in good faith from various public sources believed to be reliable. Whilst all reasonable care has been taken to ensure that the facts stated in this report are accurate and that the forecasts, opinions and expectations contained herein are fair and reasonable. Riyad Capital makes no representations or warranties whatsoever as to the accuracy of the data and information provided and, in particular, Riyad Capital does not represent that the information in this report is complete or free from any error. This report is not, and is not to be construed as, an offer to sell or solicitation of an offer to buy any financial securities. Accordingly, no reliance should be placed on the accuracy, fairness or completeness of the information contained in this report. Riyad Capital accepts no liability whatsoever for any loss arising from any use of this report or its contents, and neither Riyad Capital nor any of its respective directors, officers or employees, shall be in any way responsible for the contents hereof. Riyad Capital may provide or has provided within the previous 12 months significant advice or securities business services to the issuer of the securities concerned or of a related security. Riyad Capital or its employees or any of its affiliates or clients may have a financial interest in securities or other assets referred to in this report. Opinions, forecasts or projections contained in this report represent Riyad Capital's current opinions or judgment as at the date of this report only and are therefore subject to change without notice. There can be no assurance that future results or events will be consistent with any such opinions, forecasts or projections which represent only one possible outcome. Further, such opinions, forecasts or projections are subject to certain risks, uncertainties and assumptions that have not been verified and future actual results or events could differ materially. The value of, or income from, any investments referred to in this report may fluctuate and/or be affected by changes and part of the capital invested may be used to pay that income. Past performance is not necessarily an indicative of future performance. Accordingly, investors may receive back less than originally invested amount. The security may be subject to sudden and large falls in value which could cause a loss equal to the amount invested; and that the investor's loss may not be limited to the amount originally invested or deposited, but may have to pay more. This report provides information of a general nature and does not address the circumstances, objectives, and risk tolerance of any particular investor. Therefore, it is not intended to provide personal investment advice and does not take into account the reader's financial situation or any specific investment objectives or particular needs which the reader may have. Before making an investment decision the reader should seek advice from an independent financial, legal, tax and/or other required advisers due to the investment in such kind of securities may not be suitable for all recipients. This research report might not be reproduced, nor distributed in whole or in part, and all information, opinions, forecasts and projections contained in it are protected by the copyright rules and regulations.